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Insider ve farmaceutickém a potravinářském průmyslu:
„Pácháme genocidu na našich vlastních dětech“
(video)

necenzurovanapravda.cz/2024/03/insider-ve-farmaceutickem-a-potravinarskem-prumyslu-pachame-genocidu-na-
nasich-vlastnich-detech-video/

Pro farmaceutické firmy je vlastně zdravý člověk špatný, protože na něm nic nevydělají.
Farmaceutické firmy potřebují lidi nemocné, aby na nich mohly prosperovat. A to ideálně
už od nejútlejšího věku – a pak v průběhu celého života.

Aby bylo dostatek nemocných nezajistí jen samotný farmaceutický průmysl, kdy některé
léky léčí symptomy jedné choroby, aby jinou vyvolaly, ale dostatek nemocných dodává i
průmysl potravinářský.

Jak to v tomto směru již dlouhé roky chodí v USA vysvětluje člověk, který měl možnost do
těchto oborů nahlédnout zevnitř.

Calley Means, zakladatel společnosti Trumed, pracoval na začátku své kariéry pro
farmaceutický a potravinářský průmysl. Jeho úkolem bylo nalévat peníze institucím,
kterým lidé důvěřují.

Musel posílat peníze lékařským organizacím. Americká diabetologická organizace
(American Diabetes Organization) vzala miliony od společnosti Coca-Cola, aby
doporučila pacientům s cukrovkou, aby pili malé plechovky koly.

Academy of American Pediatrics, americká vědecká společnost pro pediatrii, je z 80
procent financována farmaceutickým průmyslem.

Peníze posílal výzkumníkům a komunikoval mimo jiné se špičkovými profesory z
Harvardu. „Byl jsem v šoku,“ říká.

Znamená to, že se peníze přelévají do médií. Polovina televize je financována
farmaceutickými společnostmi, ne proto, aby ovlivňovala spotřebitele, ale aby ovlivňovala
zprávy.

Financoval také politiky a regulátory. Americký úřad pro léčiva FDA je ze tří čtvrtin
financován farmaceutickými společnostmi.

Devět z deseti hlavních příčin úmrtí je spojeno s chronickými nemocemi způsobenými
potravinami, kterým lze předcházet, řekl Means na předvolebním shromáždění Roberta F.
Kennedyho Jr.

„Pácháme genocidu na našich dětech,“ zdůraznil.
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Proč je dovoleno, aby se to dělo? Nemocní lidé vydělávají peníze, zdraví lidé ne. Nic není
tak prospěšné jako dítě trpící chronickým onemocněním. Postupně u nich přibývá stále
více komorbidit, ale neumírají. Léky se na střední škole rozdávají jako bonbóny.

Means mluvil o „smlouvě s ďáblem“: potravinářský průmysl nás udržuje nemocnými a
farmaceutický průmysl z toho těží.

Ohodnoťte tento příspěvek!
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